



Po Leung Kuk  
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110  
Fax: 2431 1156

Dear Parents,  
各位家長：

P18079

**English Study Tour to Singapore 2019**  
**新加坡英語文化交流團 2019**

In order to enhance students' proficiency in English and widen their horizons, the English Study Tour to Singapore 2019 will be held during the coming Easter Holiday. For details, please refer to the information below.

本校英文科將於復活節期間組織新加坡英語文化交流團，讓學生有機會以英語進行全方位學習，以提升英語水平並擴闊視野。詳情請參看以下資料：

Activity 活動：	English Study Tour to Singapore 2019 新加坡英語文化交流團 2019
Date 日期：	23th April 2019 – 26th April 2019 (Total: 4 days) 二零一九年四月二十三日至二零一九年四月二十六日 (共四天)
Programme 安排：	Visit a local secondary school (sharing with local secondary students), Excursion (Experience local culture) 參觀當地中學(與當地學生交流)及市內參觀(體驗當地文化)
Accommodation 住宿：	3-star local hotel 酒店(當地三星級)
Quota 名額：	28 students (Student to Teacher Ratio -- 10:1) 28 人 (學生與老師比例 -- 10:1)
Fee 費用：	Tour Fee: Around HK\$7,500 (團費: 大約港幣七千五百元) Paid by Students: Around HK\$4,900 (Subsidy included: Around \$2,600 from Lo Kit Sing Dedication Fund) 學生需付: 大約港幣四千九百元(已包括津貼大約港幣二千六百元--羅傑承命名捐款)
Teacher in charge 統籌：	Miss Lam Wai Sum (English Department) 英文科 林慧芯老師

This is a voluntary tour. Participants have to pay for 65% (about \$4,900) of the tour fee and Lo Kit Sing Fund will subsidize 35% (about \$2,600). The exact amount of the tour fee will be disclosed later. If the enrolment number is over the limited quotas of the tour, students will be interviewed to decide the final participants. This is done to ensure that students with enthusiasm to learn and proficient English will have equal chance to join the tour. The details of the interview will be disclosed in due course.

是次交流團供學生自願參加。參加者需自付約 65% (約\$4,900) 的交流團費用，而羅傑承命名捐款將資助約 35% (約\$2,600)，確實數目將容後通知。由於名額有限，如同學反應熱烈，本校將以面試選出合適人選。務求讓熱心學習和足夠英語能力的學生均能有機會參加上述交流團。面試安排將稍後通知。

Please acknowledge by replying the slip below and return to your class teachers on or before 22nd January, 2019(Tue).  
敬請填妥回條，著學生於二零一九年一月二十二日(星期二)或之前將回條交還班主任。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College  
保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅聘忠校長  
18th January 2019 二零一九年一月十八日



Reply Slip 回條

P18079

I acknowledge the above captioned circular regarding the 'English Study Tour to Singapore 2019'. My child\*  
本人知悉 貴校來函有關「新加坡英語文化交流團 2019」事宜。敝子弟\*

- would join the above tour. 欲參加上述文化交流團。  
 would not join the above tour. 不會參加上述文化交流團。

\*請於適當□內填上“✓”號。

Name of Student 學生姓名：\_\_\_\_\_

Class 班別：\_\_\_\_\_ CSNO 班號：\_\_\_\_\_

Name of Guardian 監護人姓名：\_\_\_\_\_  
(Block Letters 中文正楷)

Signature of Guardian 監護人簽署：\_\_\_\_\_

Date 日期：\_\_\_\_\_